
Protokół Nr  23/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  15 grudnia  2008 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie  i zaopiniowanie projektu  uchwały budżetowej na rok 2009. 

Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
       Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i przedstawiony porządek 
Komisji, głosując: za-4 (jednogłośnie).   
 
 
Ad 2 

 Projekt uchwały budżetowej na rok 2009 – druk A uwzględniający 
autopoprawki Burmistrza przedstawiła Skarbnik Miasta. 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – stwierdził, że budżet jest mało ambitny, jeśli chodzi o  plan dot. mandatów 

nałożonych przez Straż Miejską, bo 600 tys. zł  to znikome środki, gdy inne gminy zakładają 
o wiele większe wpływy z tego tytułu. 

Skarbnik – odpowiedziała, że Burmistrz słusznie założył, bo to pierwszy rok i nie wiadomo 
jakie będą dochody. 

W.Czurko – pytał jaką  kwotę stanowi założony wzrost o 5% z tytułu podatków?  
Skarbnik – powiedziała, że odpowie na następnej Komisji. 
St.Hatłas – stwierdził, że Burmistrz słusznie założył mniejsze dochody, bo należy najpierw 

pouczać. Komenda Wojewódzka też poucza nas o nieprawidłowych znakach 30km/h 
umieszczonych na drogach powiatowych (dot. ul. Zwycięstwa), skoro jest dopuszczalne 40 
km/h. 

St.Purol – pytał o zmianę w zakresie  usług remontowych na drogach, co zmniejszono? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to zawiłość zapisu, który dot. budowy hali SP Nr 4. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że są dwa nakazy. Jeden zapis na remont pomieszczeń Domu 

Dziecka dot. wniosku radnych w zakresie korzystania z sali gimnastycznej przez SP Nr 4 - 
120 tys. zł, drugi - sanitariatów SP Nr 4  na kwotę 280 tys. zł. Z uwagi na to, że nie 
wiadomo do końca  jeszcze jaka będzie potrzebna kwota, dlatego środki te zapisano w 
rezerwie oświatowej. Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że ubytek wydatków na drogi wynika z 
potrzeb w trybie awaryjnym. W tym roku ul. Kochanowskiego i ul. Czeska miała tryb 
awaryjny. Co roku dokładamy w tym zakresie środków. Ubywa nam dróg żużlowych.  

S.Purol – powiedział, że mieszkańcy postulowali, aby odcinek ul. Asnyka i ul. 
Kochanowskiego przeznaczyć na polepszenie działek i zmianę zapisu w Planie 
Zagospodarowania Przestrzennego. Skoro nie ma zgody na to czy  uwzględniono realizację 
ścieżki? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że  tej ścieżki nie ma, ten grunt nie ma takiego przeznaczenia, 
dlatego nie ma takiego zapisu. 

Z-ca Burmistrza – stwierdził, że należy wrócić do tej sprawy na Komisji Infrastruktury. 
W.Czurko – analizując autopoprawki stwierdził, że największe cięcia są w pomocy społecznej 

poza oświatą. Błędnie założono pobyt 30 osób w DPS, bo jest więcej. Radny pytał dlaczego 
obcięto 35 tys. zł? 

Skarbnik – odpowiedziała, że wskaźnik wzrostu wynagrodzeń wynosi  4,3%, w tym Skarbnik 
dodała nagrody jubileuszowe, odprawy emerytalne, wzrost o 1% stażowego. Pozostała 
kwota to rezerwa w wysokości 6 tys. zł. Urząd Miasta też ma wskaźnik 4,3%. W szkołach nie 
ma na czym ciąć. SP Nr 4 ma większość wydatków z dochodów własnych. 

Z-ca Burmistrza – potwierdził, że wydatki zostały przeliczone. 
W.Czurko – pytał czy to ostateczna wersja poprawek? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że tak. 
T.Szwed – pytał dlaczego Miasto przeznacza 120 tys. zł na remont budynku Powiatu, gdy na 

ul. Bacewicz i ul. Komendy Starostwo sprzedało działki uzyskując duży dochód a Miasto 
musi  je jeszcze uzbroić. Radny stwierdził, że jest przeciwny temu wydatkowi. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, ze to Burmistrz wprowadził na  wniosek większości tj. 
Komisji Infrastruktury i Edukacji zapisując w rezerwie, co zawsze można zmienić.          

St.Hatłas – pytał o tereny przeznaczone pod budownictwo? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że kolejne tereny pod budownictwo obejmują teren od 

Wazów po ul. Dąbrowszczaków (str. 87).                
S.Purol –pytał jaka jest koncepcja dot. odzyskania środków z tytułu uzbrojenia działek 

budowlanych?  
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że Starosta może sprzedawać działki a do Miasta należy ich 

uzbrojenie, nie ma możliwości tego wyegzekwowania. 
Sł.Domański – pytał jaki jest mechanizm ustalenia ceny 1 m2? 
Skarbnik – wyjaśniła, że obowiązuje  negocjacja.                                    
 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
projekt uchwały budżetowej na rok 2009 – druk A uwzględniający autopoprawki Burmistrza: 
Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e  projekt uchwały budżetowej na rok 2009 z 
autopoprawkami, głosując: za- 2, przeciw-0, wstrzymało się-3. 
 
Ad 3 

W sprawach równych Zastępca Burmistrza poinformował Komisję, że po wielu 
zabiegach udało się uzyskać kredyt na budowę budynku przy ul. Reymonta.   

 

Ad 4 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 17.40 
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
 


	Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta
	Przewodniczący  Komisji  


